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وزیر ارتباطات :
اینترنت در ایران رایگان می شود

 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: برای تمام مردم ایران 
یک ماه اینترنت رایگان در نظر گرفته شده است.

»محمدجواد آذری جهرمی« در توئیتر خود از اینترنت رایگان 
برای مردم خبر داد و گفت: با تجویز و تصویب ستاد ملی کرونا 
و با همکاری محمدباقر نوبخت رئیس سازمان برنامه و بودجه 
و به منظور ترویج تبلیغات انتخابات در فضای مجازی بجای 
یکماهه  »اینترنت«  بسته های  میدانی،  و  خیابانی  تجمعات 

»رایگان« به همه مردم ایران عرضه خواهد شد.
وزیر ارتباطات جزئیات این بسته ها را به آینده موکول کرد.

مدیرعامل اتحادیه تعاونی مسافربری کشور :
نرخ کرایه اتوبوس

 30 درصد افزایش یافت 
 ۳۰ افزایش  از  کشور  مسافربری  تعاونی  اتحادیه  مدیرعامل 
درصدی نرخ کرایه ناوگان جاده ای بین شهری شامل اتوبوس، 

مینی بوس و سواری کرایه  خبر داد.
احمدرضا عامری، اظهار داشت: در شورای عالی ترابری کشور 
مصوبه ای داریم با این مضمون که با احتساب رقم تورم اعلام 
شده از سوی بانک مرکزی، نرخ کرایه ناوگان عمومی جاده ای 
بین شهری شامل اتوبوس، مینی بوس و سواری کرایه بر آن 

اساس محاسبه و اعمال شود.
وی افزود: بانک مرکزی نرخ تورم حمل و نقل را امسال 87 
درصد اعلام کرد اما از آن منظر که امکان پرداخت این ارقام 
از سوی مسافران ناوگان حمل و نقل عمومی بین شهری که 
اغلب اقشار ضعیف جامعه هستند وجود نداشت مصوب کردیم 
که تا سقف ۳۰ درصد افزایش قیمت نرخ کرایه ها اعمال شود.

مدیرعامل اتحادیه تعاونی مسافربری کشور ادامه داد: با وجود 
آنکه تورم در بخش حمل و نقل بسیار زیاد است قیمت قطعات 
یدکی خودرو، روغن و لاستیک بسیار گران شده است، با این 
حال نخواستیم آن رقم 87 درصد را اعمال کنیم و روی افزایش 
فقط ۳۰ درصد نرخ کرایه ها توافق کردیم و در نشستی که 
داشتیم روی ۳۰ درصد افزایش نرخ کرایه های ناوگان جاده ای 

بین شهری به توافق رسیدیم.
عامری گفت:  از سوی دیگر ناوگان ما به دلیل شیوع کرونا 
و اجرای مصوبه فاصله گذاری اجتماعی با ظرفیت کمتر تردد 
می کنند، به عنوان مثال اتوبوس دارای 25 صندلی با 17 مسافر 
تردد می کند  و یا ناوگان با ظرفیت 4۰ صندلی با 2۰ صندلی 
تردد می کند و همین موجب ضرر و زیان بیشتر شرکت های 

تعاونی و مالکان شده است.
مدیرعامل اتحادیه تعاونی مسافربری کشور گفت: این نرخ ها از 

روز گذشته اول خردادماه اعمال شده است.
نرخ  ها جبران هزینه های  افزایش  این  البته  کرد:  عنوان  وی 
و  نمی دهد  را  ناوگان  مالکان  و  نقلی  و  حمل  شرکت های 
شرکت های تعاونی معتقد هستند این میزان افزایش کم  است 

اما به هر حال باید قدرت خرید مردم را هم در نظر بگیریم. 

در دو هفته آینده ؛
3500 میلیارد تومان

 به بورس واریز می شود
مدیرعامل صندوق تثبیت بازار سرمایه گفت: طبق مصوبه ستاد 
هماهنگی اقتصادی دولت بانک مرکزی باید 2۰۰ میلیون دلار 
بفروشد و معادل ریالی آن را به حساب صندوق تثبیت واریز کند. 
انتظار داریم بانک مرکزی در دو هفته آینده ۳5۰۰ میلیارد تومان 

دیگر به صندوق واریز کند.
آقابابایی، درباره میزان تعهد صندوق توسعه  ابراهیم  محمد 
ملی به صندوق تثبیت اظهار داشت: طبق مصوبه، صندوق 
توسعه ملی از سال 1۳94 مکلف است سالانه یک درصد از 
منابع ورودی خود را  در صندوق تثبیت بازار سرمایه سپرده 

گذاری کند.
وی ادامه داد: در شهریور سال گذشته این رقم به 51۰ میلیون 
دلار رسید و مسئولان صندوق توسعه ملی اعلام کردند که 
معادل ریالی  این رقم باید به صندوق تثبیت واریز شود که که 

با نرخ دلار نیمایی محاسبه می شود.
مدیرعامل صندوق تثبیت بازار سرمایه تاکید کرد: طبیعتا در 
طول این چند ماه از شهریور سال گذشته تا به امروز ممکن 

است این رقم بالاتر رفته باشد.
قرار  دلار  میلیون  همان 51۰  را  ملاک  اگر  افزود:  آقابابایی 
بدهیم، از آن رقم یک هزار میلیارد تومان در آذر ماه سال 99 به 
صندوق تثبیت وارد شده و همچنین 1۰۳4 میلیارد تومان بیست 

و ششم اردیبهشت ماه 14۰۰ واریز شد.
وی تاکید کرد: طبق مصوبه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت، 
اعلام شده از تاریخ 21 اردیبهشت ماه 14۰۰ تا سه هفته دیگر 
دلار  میلیون  تا 2۰۰  می شود  داده  فرصت  مرکزی  بانک  به 
بفروشد و معادل ریالی آن را به حساب صندوق تثبیت واریز کند. 
بنابراین مطابق با اعلام معاون بانک مرکزی انتظار داریم در دو 

هفته آینده ۳5۰۰ میلیارد تومان دیگر به صندوق واریز شود.
مدیر عامل صندوق تثبیت بازار سرمایه با بیان اینکه این ارقامی 
که واریز می شود در ابعاد امروز بازار سرمایه بسیار ناچیز است و 
نمی توان انتظار داشت آثار ان را در صعود شاخص دید،  گفت: 
در آذر ماه سال گذشته هزار میلیارد تومان واریز شده که در 
چهار ماه این هزار میلیارد تومان را 8 بار خرید  و فروش کردیم 
و به 8 برابر رسانده ایم اما و این ارقام نسبت به وسعت بازار 

بسیار ناچیز است.
 

همتی : 
هرکه به نفع من کنار برود 

استقبال می کنم
عبدالناصر همتی در توییتر نوشت: هرکه به نفع من کنار برود 

استقبال می کنم.
کاندیدای  و  مرکزی  بانک  کل  رئیس  همتی،  عبدالناصر 
صفحه  در  جمهوری  ریاست  انتخابات  دوره  سیزدهمین 
اینستاگرام خود نوشت: گفته میشود همتی به عنوان کاندیدای 
پوششی آقای لاریجانی و جهانگیری و .. در انتخابات ریاست 
جمهوری وارد شده است اینجانب با برنامه مشخص و برای 
اصلاح حکمرانی اقتصادی وارد شدم اگر کاندیدای محترمی 
قصد کنار رفتن به نفع من را داشته باشد از آن استقبال می کنم.

نگاه روز

روز سوم خرداد یکي از بارزترین جلوه هاي نصرالهي ؛
حماسه مردم خرمشهر
 فراموش نشدنی است

مقاومت مردم خرمشهر، حماسه ای از یاد نرفتنی است؛ چرا که 
مردم این شهر در حالی به مبارزه با دشمن پرداختند که از پیش 
برای این تهاجم و تجاوز آمادگی نداشتند. سوم خرداد و فتح 
خرمشهر، آیینه گویایی از تاریخ و جغرافیای دفاع مقدس و جهاد 

آگاهانه و شجاعت مظلومانه ملت ایران است.مقدمه :
روز سوم خرداد 1۳61 یکي از بارزترین جلوه هاي نصرالهي و 
ایران  انقلاب اسلامي  از مهمترین و زیباترین روزهاي  یکي 
مي باشد. در این روز شهر مقاوم خیز خرمشهر که پس از ۳5 
روز پایداري و مقاومت در 4 آبان 1۳59 به اشغال دشمن در آمده 
بود، پس از 578 روز )19 ماه( ، بار دیگر توسط رزمندگان اسلام 
فتح شد و پرچم اسلام بر فراز مسجد جامع و پل تخریب شده 

خرمشهر به اهتزاز در آمد.
* عملیات آزادسازی خرمشهر

بعنوان   1۳61 سال  خرداد  سوم  روز  در  خرمشهر  آزادسازی 
مهم ترین هدف عملیات بیت المقدس در دوره جنگ ایران و 
عراق توسط ارتش جمهوری اسلامی ایران )به فرماندهی علی 
صیاد شیرازی( و سپاه پاسداران انقلاب اسلامی )به فرماندهی 

محسن رضایی( انجام گرفت.
عملیات  اهداف  از  یکی  حقیقت  در  خرمشهر  سازی  آزاد   

بیت المقدس بود
در پی آغاز عملیات بیت المقدس در نیمه شب دهم اردیبهشت 
سال 1۳61 چند هدف عمده استراتژیک و تاکتیتکی از جانب 

نیروهای ایرانی دنبال می شد این اهداف عبارت بودند از:
• بیرون راندن نیروهای متجاوز به پشت مرزهای بین المللی

• نشان دادن برتری قدرت سیاسی -نظامی و اجتماعی جمهوری 
اسلامی به عراق و حامیان او در منطقه

• انهدام نیروهای متجاوز در منطقه بین غرب کارون تا خط 
مرزی

• آزادسازی خرمشهر از اشغال متجاوزین
آزاد سازی خرمشهر در حقیقت از اهداف مرحله چهارم عملیات 
بیت المقدس بود. در ساعت 22:۳۰ شامگاه شنبه، 1خردادماه 
1۳61 ،مرحله چهارم این عملیات با اعلام رمز یامحمدبن عبدالله ، 
واحدهای  به  کربلا  مرکزی  قرارگاه  فرماندهی  بی سیم  از 
پایان  در  شد.  آغاز  خرمشهر  آزادسازی  هدف  با  عمل کننده، 
این نبرد علاوه بر پایان بخشیدن به 19 ماه اشغال بخشی از 
حساس ترین مناطق خوزستان و آزادسازی خرمشهر، ضربه ای 

سنگین به توان رزمی و روحیه نیروهای عراقی وارد آمد.
عراقی  نیروی  هزار  حدود 16  خرمشهر  آزادسازی  جریان  در 
کشته و زخمی شدند و همچنین 19 هزار نفر نیروی عراقی 
در جریان عملیات  ایران  درآمدند.  ایرانی  نیروهای  اسارت  به 
26 روزه بیت المقدس که به آزادی خرمشهر انجامید ۶٬۰۰۰ 
کشته )۴٬۴۶۰ کشته سپاه و ۱٬۰۸۶ کشته ارتش( و 24 

هزار مجروح داد.

 نماینده مردم تهران :
مجسمه های رانت تاییدصلاحیت نشوند

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی گفت: گلایه های 
برحق مردم ثمره مدیریت اشرافی غرب باور است و جا دارد 

مقصران آن ژست طلبکاری نگیرند.
در ادامه جلسه علنی دیروز مجلس شورای اسلامی غلامحسین 
رضوانی در نطق میان دستور خود با بیان اینکه انقلاب اسلامی 
علیرغم دشمنی های کفتار پیر استکبار و شیطان بزرگ و سایر 
زورگویان عالم به رهبری کبیر انقلاب به پیروزی رسید، گفت: 
همچنان انقلاب اسلامی، الهام بخش و بالنده به پیش می رود 
و اکنون قهرمانان جبهه مقاومت از حزب الله لبنان تا انصارالله 
یمن و از جهاد و حماس فلسطین تا مقاومت عراق و دیگران که 
به تدریج مطرح و به زودی آنها را خواهیم و خواهند شناخت، 

عرصه را بر زورگویان عالم تنگ کرده اند.
نماینده مردم تهران، شمیرانات، ری، اسلامشهر و پردیس در 
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه این روزها مقاومت قهرمان 
فلسطین، رژیم کودک کش را به زانو درآورده، ضمن تبریک 
این پیروزی بزرگ، عنوان کرد: توصیه می کنیم مراقب نیرنگ 
های شیطان بزرگ باشند تا به همراه شرکای آنها، در نبرد نهایی 

سرنوشت ساز آنها خللی وارد نشود.
وی افزود: فراموش نکرده ایم، قرار بود یمن ظرف یک تا سه 
هفته به زانو دربیاید اما امروز شیر گاو شیرده خشکیده و شاهزاده 
عیاش شکمباره سعودی، به دنبال خروج آبرومندانه از گرداب 
یمن است؛ البته آنچه در کنار مقاومت مظلومانه و قهرمانانه 
انصارالله ستودنی است، هوشیاری آنها نسبت به توطئه های 

آمریکا و انگلیس است.
رضوانی در ادامه تصریح کرد: امروز باید توجه کنیم اگر استکبار 
جهانی ضرباتی را به پیکره امت اسلامی وارد کرده اما ضربات 
فلج کننده جانانه ای هم دریافت کرده که هرگز نمی تواند جبران 
کند و این ضربات منجر به اضمحلال مستکبران شده و امت 
اسلام باید با توکل به خدا، مبارزه با هوشیاری کامل ادامه دهد 

که پیروزی نهایی از آن جبهه حق است.
مقصران مشکلات مردم ژست طلبکاری نگیرند

این نماینده مردم در مجلس یازدهم در ادامه عنوان داشت: در 
انتخابات پیش روی ریاست جمهوری علیرغم کمبودها و گلایه 
های برحق مردم که آن نیز ثمره مدیریت اشرافی غرب باور در 
برخی از عرصه هاست و جا دارد مقصران آن ژست طلبکاری 
نگیرند، مردم عزیز همواره مشارکت جدی خواهند داشت چرا که 

نظام و کشور را از آن خود می دانند.
وی ادامه داد: باید توجه داشت عده ای اصرار دارند علاوه بر 
گروگان گیری معیشت مردم، مناصب مهم را نیز به گروگان 
بگیرند تا با کم کاری و بی عرضگی و یا خدای ناکرده چیزی 
فراتر از آن، به خیال خود قانون اساسی مترقی و ساختارهای 

اساسی را زیر سوال ببرند.
مجمسه های رانت سیاسی، اقتصادی و مدیریتی تایید صلاحیت 

نشوند
رضوانی در ادامه با اشاره به اینکه وظیفه همه ما به خصوص 
شورای نگهبان در شرایط حاضر سنگین تر است، تأکید کرد: 
اگر فردی که مجسمه رانت های تحصیلی، مدیریتی، سیاسی 
و اقتصادی است با سابقه دو بار محکومیت قضایی و اثبات بزه 
ارتکابی، کاندیدای ریاست جمهوری شده و مورد حمایت مدعیان 

اصلاح امور قرار می گیرد معنا دارد.

 لغو تخصیص ارز علت گرانی هاست ؛

افزایش 800 درصدی قیمت کاغذ روزنامه   

کارگران بهبهانی چشم انتظار خانه دار شدن ؛

صدها کارگر ساختمانی پشت صف بیمه هستند

مسکن مهر بعد از 14 سال هنوز ناتمام است ؛

 38 هزار واحد ناتمام و 25 هزار فاقد متقاضی 

بانک  و  ایران  ارتباطات سیار  تفاهم نامه شرکت 
تجارت با تمرکز بر توسعه مباحث نوین مالی و 

بانکی منعقد شد.
ارتباطات  شرکت  نامه  تفاهم  امضای  جلسه 
مهدی  حضور  با  تجارت  بانک  و  ایران  سیار 
رضا  و  اول  همراه  مدیرعامل  بهابادی  اخوان 
محل  در  تجارت  بانک  مدیرعامل  آبادی  دولت 

ساختمان مرکزی این بانک برگزار شد.
قرار است به موجب این تفاهم، توسعه همکاری 
های مشترک در حوزه های فنی و کسب و کار 
هم  و  تجاری  تعاملات  سطح  افزایش  هدف  با 
افزایی توانمندی ها، زیرساخت و شبکه ذی نفعان 

و مشتریان طرفین این دو تفاهم صورت پذیرد.
نوین  مباحث  پیرامون  نامه  تفاهم  این  مبنای  بر 
همراه  تلفن  اول  اپراتور  و  تجارت  بانک  مالی، 
جهت  اعتباری  خط  تخصیص  انجام  به  متعهد 
امضای  و  هویت  احراز  خرد،  تسهیلات  اعطای 
دیجیتال، خدمات بانکداری باز، خدمات استارتاپ 
ها و فین تک های زیرمجموعه بانک، ارائه خدمت 
درگاه پرداخت، ارائه خدمات کیف پول و مواردی از 

این دست شدند.
مهدی اخوان بهابادی، مدیر عامل همراه اول در 
این مراسم با اشاره به ظرفیت های موجود همراه 
سهم  بالاترین  داشتن  اختیار  در  جمله  از  اول 

واگذار  سیمکارت  میلیون   1۰۰ و  تجاری  بازار 
این  کرد:  اظهار  سیار،  ارتباطات  بازار  در  شده 
آنها، فرصتی  مالی  تعاملات  و  از مشترک  حجم 
از  استفاده  با  اقدامات بسیار خوب  انجام  برای  را 
ظرفیت های بانکی و کیف پول اعتباری فراهم 

می کند.
مشترکان  با  ارتباط  در  فرصت  این  افزود:  وی 
دائمی که پایان هر ماه به پرداخت صورتحساب 
مبادرت می ورزند، بیشتر است و همراه اول با در 

اختیار داشتن بالغ بر 2۰ میلیون مشترک دائمی، 
تلفن  پرداخت  پس  مشترکان  تعداد  بیشترین 

همراه در کشور را دارد.
اخوان بهابادی سیمکارت های دائمی همراه اول 
که در اختیار مردم است را دارای ارزش تضمین 
در  فاکتور  این  کرد:  اظهار  و  عنوان  پرداخت 
حوزه پرداخت های خرد بسیار کاراست؛ اما تنها 
کاری که تاکنون اپراتور در مورد آن انجام داده، 
یا یکطرفه  از قطع  برای جلوگیری  احتساب آن 

شدن تا سقف میزان این اعتبار بوده است.
نامه  تفاهم  این  با  اکنون  نشان کرد:  وی خاطر 
حوزه  وارد  را  ارزشی  فاکتور  این  خواهیم  می 
کارهای  بتوان  اعتبار  این  با  تا  کنیم  بانکی 
دیگری نظیر انجام خریدهای خرد در طول یک 
دوره صورتحساب تلفن همراه و پرداخت نهایی 
با پرداخت صورتحساب تلفن همراه  را همزمان 

انجام داد.
این  با  امیدواریم  افزود:  اول  همراه  مدیرعامل 
اقدام، گامی بزرگ در راستای ارائه سرویس های 
دولت آبادی،  شود.رضا  برداشته  مردم  به  متنوع 
مدیرعامل بانک تجارت نیز انعقاد این تفاهم نامه 
را گامی در جهت توسعه خدمات بانکداری نوین 
و بهره برداری از کیف پول الکترونیکی دانست 
خرد  های  مشتری  بحث  در  اقدام  این  گفت:  و 
بخش  تحریک  به  قادر  و  است  تأثیرگذار  بسیار 
تقاضا به شکل واقعی است که در نهایت رونق 

چرخه تولید را به ارمغان می آورد.
گفتنی است، توثیق امتیاز سیمکارت و تخصیص 
متقابل  خدمات  ارائه  آن،  پشتوانه  به  تسهیلات 
در اپلیکیشن های طرفین و مشارکت در توسعه 
کسب و کارهای مشترک به طور مستقیم یا از 
موجب  به  نیز  زیرمجموعه  های  شرکت  طریق 

این تفاهم نامه دنبال می شود.

 رئیس سندیکای تولیدکنندگان کاغذ و مقوای ایران با بیان اینکه 
مهم ترین مشکل کاغذ، ارز است ،گفت: از این رو با افزایش قیمت 
پیدا  کاهش  نیاز  مورد  کاغذ  تامین  برای  روزنامه ها  خرید  قدرت 
این وضعیت  ارز شاهد  قیمت  افزایش جهشی  با  بنابراین  می کند 
هستیم. ابوالفضل روغنی، درباره افزایش قابل توجه کاغذ روزنامه 
اظهار کرد: مهم ترین دلیل افزایش قیمت کاغذ، افزایش نرخ ارز 
با  افراد می توانستند  و  یارانه می داد  به کاغذ  است. زمانی دولت 
نمی تواند  دولت  دیگر  اما  کنند  وارد  کاغذ  ارزان قیمت  دلارهای 
به شدت  کاغذ  به همین علت  انجام دهد.  را  ارز  این تخصیص 

گران شده است.
رئیس سندیکای تولیدکنندگان کاغذ و مقوای ایران در ادامه اضافه 

کرد: از طرف دیگر تولیدکنندگان داخلی نیز نمی توانند پاسخگوی 
این نیاز باشند، چراکه پیش از این از صنعت داخلی حمایت نشده 
و صنعت داخلی نیز علاقه ای نداشته که کاغذ روزنامه تولید کند. 
بنابراین با وجود مشکل ارز و عدم تولید کافی در داخل مشکلاتی 
در این مورد به وجود آمده است. پنج سال پیش کاغذ در کشور 
حدودا هر کیلو 18۰۰ تومان بود اما الان به بیش از 15 یا 16 هزار 
تومان رسیده است. یک سال و نیم است که تخصیص ارز برای 

کاغذ را برداشته اند.
روزنامه ها  خرید  قدرت  قیمت  افزایش  با  رو  این  از  افزود:  وی 
برای تامین کاغذ مورد نیاز کاهش پیدا می کند بنابراین با افزایش 

جهشی قیمت ارز شاهد  این وضعیت هستیم.

رئیس کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی ایران همچنین در پاسخ به 
سوالی در مورد تغییرات تقاضا در حوزه کاغذ بعد از لغو تخصیص 
ارز به این حوزه تصریح کرد: 5 یا 6 سال پیش، در کشور روزانه 
12۰ هزار تن مصرف کاغذ روزنامه در کشور بود، در 2 یا ۳ سال 

گذشته به 6۰ هزار تن رسید.
 امروز بعید است مصرف کاغذ روزنامه در کشور بیش از ۳۰ هزار 
تن در روز باشد. برای تحلیل این موضوع باید به دو نکته توجه 
رشد  مجازی  فضای  و  دیجیتال  رسانه های  اینکه  یکی  داشت. 
زیادی پیدا کرده و جایگزین رسانه های فیزیکی شده است. نکته 
دیگر هم این است که قیمت تمام شده کاغذ افزایش بسیار زیادی 

داشته است.

صف  پشت  از  بهبهان  ساختمانی  کارگران  صنفی  انجمن  رئیس 
تامین  بیمه  از  بهره مندی  برای  ساختمانی  کارگر  صدها  ماندن 

اجتماعی خبر داد.
بهبهان(،  ساختمانی  کارگران  صنفی  انجمن  )رئیس  کرمی  علی 
و  مانده اند  صف  پشت  بهبهان  ساختمانی  کارگر  »صدها  گفت: 
آن ها  بیمه کردن  برای  را  تدبیر خاصی  نتوانسته  اجتماعی  تامین 
به کارگیرد؛ به نحوی که تعداد کارگران بیمه نشده از 47۰ نفر در 

سال گذشته به 9۰1 نفر در سال جاری رسیده است.« 
وی افزود: »کارگران ساختمانی باید با بهره مندی از بیمه، خود را از 
هزینه های ابتلا به بیماری حفاظت کنند اما سهمیه های اختصاص 

داده شده کافی و متناسب با حجم تقاضا نیستند.« 

اینکه  بیان  با  بهبهان  ساختمانی  کارگران  صنفی  انجمن  رئیس 
4۳1 نفر به تقاضایی که از پیش وجود داشت اضافه شده است، 
گفت: »این حجم کارگر ساختمانی نیازمند بیمه، نشان می دهد که 
مدیریت تامین اجتماعی استان باید با سرعت بیشتری سهمیه ها 
اجتماعی چنین  تامین  اگر سازمان  البته  کند؛  دریافت  از مرکز  را 

کاری را انجام دهد.« 
کرمی افزود: »اگر تامین اجتماعی استان در گذشته خوب و جامع 
عمل می کرد، امروز شاهد شکل گیری اعتراض کارگران ساختمانی 
نبودیم؛ لذا انتظار داریم که هرچه سریعتر به کارگران پاسخ دهند 

که تا چه زمانی باقی کارگران بیمه می شوند.« 
مجلس  در  بهبهان  نماینده  مظلومی  آقای  از  اینکه  بیان  با  وی 

شورای اسلامی که پیگیر برقراری بیمه برای کارگران ساختمانی 
بودند تشکری می کنیم، افزود: »با این حال انتظار داریم که ایشان 
به صورت شفاف گزارش دهند که چرا پس از گذشت یک سال 

نتیجه ای حاصل نشده است.«
رئیس انجمن صنفی کارگران ساختمانی بهبهان در ادامه با اشاره 
از  بهره مندی  برای  استان  این  ساختمانی  کارگران  درخواست  به 
مسکن، گفت: »با وجود اینکه وزارت کار و وزات راه و شهرسازی 
کارگران صاحب مسکن  تا  منعقد کرده اند  نامه  تفاهم  یکدیگر  با 
شوند اما در بهبهان هیچ اقدامی به این منظور انجام نشده است. 
اداره کل راه و شهرسازی استان خوزستان هم پاسخگو نیست و 

کارگران چشم انتظار هستند.«

با گذشت 14 سال از آغاز ساخت پروژه مسکن مهر در حال حاضر 
احداث 8 هزار واحد هنوز به پایان نرسیده، حدود ۳۰ هزار واحد درگیر 

پرونده های حقوقی و 25 هزار واحد فاقد متقاضی هستند.
مسکن مهر به عنوان بزرگترین پروژه ساخت و ساز مسکن در طول 
تاریخ کشور،  سال 86 کلید خورد. وزیر وقت راه و شهرسازی در آن 
زمان اعلام کرد این مگا پروژه که فقط در حوزه شهری ابعاد آن دو 
میلیون و 2۰۰ هزار واحد است، تا پایان دولت دهم به پایان می رسد. 
از سوی دیگر قرار بر این بود که مخاطب این پروژه کلان مسکنی 
دهک های کم درآمد باشند اما نه تنها این پروژه پرهزینه که باعث 
افزایش پایه پولی کشور و بالا رفتن نرخ تورم شد در دولت دهم به 
سرانجام نرسید بلکه در مناطق خوش آب و هوا به مسکن دوم برخی 

از خانوار تبدیل شد.
مسکن مهر با تمام نواقص و معایب و ساخت وساز های نیمه کاره 
بر  داشتند  سرپناه  از  شکلی  تنها  که  زیرساخت های شهری  بدون 
دوش دولت بعد گذاشته شد و هرچند پروژه پرخرجی بود اما دولت 
یازدهم و دوازدهم خود را متعهد به اجرا و تکمیل این پروژه داشت 
وشهرسازی  راه  و  وزارت  رسمی  گزارش های  طبق  که  طوری  به 

6۰ درصد از واحدهای مسکن مهر در دو دولت یازدهم و دوازدهم 
تحویل شد.

گاز و حتی مسیر  و  برق  بدون  واحدها  این  از  برخی  باشد  یادمان 
دسترسی در دولتی که ملقب به دولت مهر بود به اقشار کم درآمد 
آنها  از زمان ساخت  از واحدها سه سال  تحویل داده شد و برخی 
گذشته بود اما به دلیل نبود انشعابات شهری خالی از سکنه مانده 
بودند.اما سیاست وزارت راه وشهرسازی در 8 سال گذشته تحویل 
این واحدها به شرط دارا بودن خدمات شهری بوده و واحدی بدون 

آب و برق و گاز تحویل نشد.
هر چند که پرونده مسکن مهر در اغلب استان های کشور بسته شده 
اما در پردیس همچنان مسکن مهر در حال ساخت است چراکه در 
سال های 91 و 92 بیش از تعداد واحدهای تعریف شده در فازهای 
مختلف مسکن مهر، ثبت نام صورت گرفته بود و در طول چند سال 
گذشته برای این مازاد ثبت نام کنندگان هیچ تصمیمی گرفته نشد 
و محمد اسلامی در سال 98 دستور احیای حق این افراد و ساخت 

مسکن مهر در پردیس برای آنها را داد.
احمد اصغری مهرآبادی، قائم مقام وزیر راه و شهرسازی در طرح 

مسکن مهر درباره آخرین وضعیت مسکن مهر اظهار داشت: تا پایان 
مردادماه که عمر خدمت دولت است تمام واحدهای مسکن مهر به 
غیر از واحدهایی که ساخت آنها سال گذشته شروع شده )جاماندگان 

مسکن مهر پردیس(تحویل داده می شود.
وی با بیان اینکه 8 هزار واحد مسکن مهر در پردیس در حال ساخت 
است، ادامه داد: عمده این واحدها هم در مرحله نازک کاری قرار 
به   واحدها  این  آینده هم ساخت  ماه  در سه  که  امیدواریم  و  دارد 

پایان برسد.
قائم مقام وزیر راه و شهرسازی در طرح مسکن مهر افزود: تعدادی 
از افراد در سال های گذشته در سایت مسکن مهر پردیس ثبت نام 
و آورده اولیه را هم واریز کرده بودند اما واحدی برای آنها در نظر 
گرفته نشده بود و از سال گذشته ساخت واحد برای این تعداد را آغاز 
کردیم و در حال حاضر روند پیشرفت فیزیکی آنها بسیار خوب است.  
اصغری مهرآبادی با اشاره به کاهش تعداد واحدهای فاقد متقاضی 
تاکید کرد: در بسیاری از استان ها واحدهای فاقد متقاضی کمتر از 
از تعداد 117 هزار واحد فاقد  ۳۰۰ واحد است و در سراسر کشور 

متقاضی به عدد حدود 25 هزار واحد رسیده ایم.

برای گسترش بانکداری نوین ؛

تفاهم نامه بین همراه اول و بانک تجارت امضا شد 
دریچه

آگهي مناقصه ) مرحله دوم(
شهرداری قلعه تل درنظر دارد با توجه به ابلاغ اعتبار 183/ذ مورخ 99/12/28 سازمان شهرداریها و دهیاري هاي کشور  نسبت به 
برگزاري مناقصه عملیات آسفالت معابر شهر قلعه تل اقدام نماید لذا شایسته است متقاضیان جهت خرید اسناد به مبلغ 2/000/000 

ریال تا تاریخ 1400/3/5 به دبیرخانه شهرداري قلعه تل مراجعه نمایند.

روابط عمومي شهرداري و شوراي اسلامي شهر قلعه تل

1- موضوع موافقت نامه آسفالت معابر سطح شهر قلعه تل
2- مبلغ مناقصه 8/169/000/000 ریال و از محل اعتبار تملك دارایي هاي سرمایه اي سازمان شهرداریها و دهیاري هاي کشور موضوع تامین قیر 

مي باشد.
3- ضمانت شرکت در مناقصه 5% مبلغ برآورد می باشد .

4- تاریخ دریافت اسناد از دبیرخانه شهرداري قلعه تل از  29/ 2 / 1400 تا 1400/3/5 می باشد. 
5- تاریخ تحویل اسنادبه دبیرخانه تا ساعت 12:30 مورخ 6/ 3 / 1400 لغایت 1400/3/12 می باشد.

6- زمان بازگشایی 12/ 3 / 1400 می باشد.
7- ضمنا هزینه درج آگهی بر عهده برنده مناقصه می باشد .


